
Protokoll Styrelsemöte
Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2016-10-20

Tid & Plats: 18:00-19:00      Klubbstugan Nyled

Närvarande: V.Ordf.
Sekr.
Kassör
Övriga delt.

Maria Rothzén
Jeanette Coltén Ferm
Elisabeth Pettersson
Viktoria Svensson
Pär-Anders Teike
Ulrica Larsson
Håkan Jansson

Anmält Tina Rosén Lindh, Lena Lycksell, Ulrika Vikenmark

Frånvaro:

Ers. Suppleant: Håkan Jansson

Bordlagd Beslut
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Skrivelser:Redovisas på medlemsmötet

Bordlagda frågor

Övriga frågor:

Sätta dörrar till förrådet på husgaveln? Info från Vicki: Mikael har fixat en "vanlig" dörr att 
sätta i. Tänker bygga upp en vägg och sätta i en karm med tillhörande dörr! Blir för tungt 
att få till någon annan anordning i de befintliga bygget! Blir efter semestern! Tiden räcker 
inte!
Kostnad? Uppskattad kostnad max 2000kr
Inredning?

Ska köpa in någon typ av container/ skjul som vi bl.a kan förvara gräsklipparen i?
Frågan bordlades. Vad skulle det i så fall kosta! 20-25.000 kr? 
Vi har kollat på CoverStore på ett skjul på 4 alt. 5m. Kostnad ca. 25.000kr
Vi vill ändå utreda närmare kvaliteten på denna innan beslut tas

Ordna en "After Dog" igen. Förslag 11 nov. Tina kollar med Julius.
Då Julius bytt ägare och ej fått klart med sitt utskänkningstillstånd ännu avvaktar vi 
med aktiviteten  något.

Kolla upp om det finns någon typ av LED-paneler man kan sätta upp på "löpeplan" som 
ryms inom vårt säkringsspann
Enl. Uppgift som Tina fått av EJ's skulle ett alternativ vara att byta ut lamporna i våra 
befintliga stolpar mot mindre krävande ,Halogen?. Säkringsskåpet skulle då även 
räcka till LED-belysning på den 3:e planen
Pelle kollar med Kent Johansson/ Labbås El om han kan komma på nästa möte 17 
nov för att få ytterligare ett utlåtande och en uppskattning av ev. kostnader.

Information från Distriktsmötet 19 okt (Jeanette) enl Bilaga 2, redovisas på Medlemsmötet.

Vice Ordförande Maria Rothzén hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Godkändes

Till protokolljusterare valdes: 
Föregående mötes protokoll:
Frågor:
Kan vi köpa in lampor till fönstren för 1275 kr, Elis kan fixa
Medges

Rapporter: Redovisas på medlemsmötet

Justeras 1:_________________

Justeras 2:_________________ 1/2
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Medlemsmöte kl 19

Sekr. Jeanette Coltén Ferm

Nästa möte:

Ordförande förklarade mötet avslutat kl.21.00

V.Ordf. Maria Rotzén

Närmast förestående verksamhet:

Mikael och Vicky undrar om dom kan få dom slipersen som är kvar?
OK 

Agilityn har några tjejer som skulle vilja utbilda sej till agilityinstruktörer men i dagsläget 
finns inga utbildningar att tillgå.
Kan vi ordna en på Tidaholm?
Det startar en Grundmodul i november och styrelsen anser det vore bra att ha den i 
botten. Vi kollar med tjejerna om dom kan.
Styrelsen tillstyrker att Hanna Persson, Lisa Johansson, Marica Svensson får gå 
Grundmodulen.

Ytterligare en person önskar gå Grundmodulen:
Malin Steneros som varit Assistent åt Jessica Lindberg på Grundkursen under hösten vill 
utbilda sej till ALI-instruktör.
Mejl utskickad till styrelsen 7 ord+3 supl,
Rekommenderas: 4+1  Rekommenderas EJ:   0    Ej svarat:  3+2
Styrelsen tillstyrker att Malin Steneros får gå Grundmodulen.
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